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Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v juniju 2021 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:  POROČILO O DELU VARNOSTNEGA SOSVETA OBČINE ČRNOMELJ V LETU 2020 
 
Varnostni sosvet Občine Črnomelj (v nadaljevanju sosvet) deluje od 12.1.2016. Sporazum o ustanovitvi 
varnostnega sosveta Občine Črnomelj sta podpisala Občina Črnomelj in Policijska postaja Črnomelj. 
Temeljna funkcija sosveta je povezovanje, koordiniranje in usmerjanje vseh organov, organizacij in drugih 
strokovnih deležnikov, ki lahko kakorkoli vplivajo na kvaliteto varnostne kulture v občini. Varnostni sosvet 
v skladu s poslovnikom enkrat letno poroča o svojem delu Občinskemu svetu Občine Črnomelj. 
V letu 2020 se je varnosti sosvet sestal le na eni seji, in sicer dne 9.10.2020, kjer je obravnaval »Varnostno 
tematiko na območju občine Črnomelj, s poudarkom na Romih«. Na sejo varnostnega sosveta, so bili 
poleg članov, vabljeni tudi predstavniki vseh krajevnih skupnosti ter vodja enote Črnomelj, CSD Dolenjska 
in Bela krajina. 
Na seji je komandir PP Črnomelj seznanil sosvet z delom policije v povezavi z romsko populacija območju 
občine Črnomelj. Navezal se je na svetniško pobudo, ki se tiče prebivalcev »naselja Pod gozdom« in vlomi 
na tem področju. Povedano je bilo, da se vlomi izvajajo povsod po mestu oziroma občini. Policisti opažajo, 
da prijav krajanov o sumljivih dogajanjih, osebah, vozilih ni. Bodo pa policisti v skladu s svojimi 
zmožnostmi, še bolj okrepili svojo prisotnost na kritičnih točkah v mestu. Komandir je izpostavil tudi 
problem z neregistriranimi vozili, ki končajo pri Romih. Policisti so sicer na tem področju uspešni, saj se 
velika večina vozil odstrani na ustrezno smetišče. 
Vodja enote CSD DBK je izpostavila priseljevanje Romov iz drugih občin izven Bele krajine, predvsem v 
staro mestno jedro Črnomlja. Ob koncu razprave je sosvet sprejel sklep, da se čim prej sestanejo 
predstavniki občine, policije in CSD glede izvajanja nadzora nad prijavo prebivališča in sklenjenimi 
najemnimi pogodbami. 
Sosvet je prav tako razpravljal o migrantski tematiki. Komandir je prisotne seznanil s situacijo, ki se tiče 
nelegalnih migracij na območju občine V letu 2020 so policisti na območju občine prijeli cca. 2600 ilegalnih 
migrantov, kar je manj kot leto poprej, razlog je najbrž epidemija COVID-19. Župan je glede migrantov 
izpostavil projekt urejanja poti ob meji. Projekt dobro teče, narejen so prioritete in v doglednem času bo 
večina poti urejenih. Občina se je skupaj z vojsko in policijo lotila sanacije in ureditve pot ob meji, ki jih 
policisti uporabljajo pri svojem delu.    
Ob koncu seje, je poveljnik štaba CZ  podal informacijo glede epidemije COVID-19 na območju občine. 
 
Predlog sklepa:  
Občinski svet Občine Črnomelj se je seznanil s Poročilom varnostnega sosveta Občine Črnomelj za leto 
2020. 
 
Pripravila:  
Tamara Potočar, OU 

Predlagatelj: 
                      Andrej Kavšek, župan, l.r. 

 
Mnenje Odbora za družbene dejavnosti: 
Na svoji 17. redni seji,14.6..2021, je Odbor za družbene dejavnosti obravnaval gradivo »Poročilo o delu 
Varnostnega sosveta Občine Črnomelj v letu 2020«. Odbor za družbene dejavnosti po razpravi zadevnega 
gradiva predlaga občinskemu svetu, da sprejme sledeči sklep:  
»Občinski svet Občine Črnomelj se je seznanil s Poročilom varnostnega sosveta Občine Črnomelj za leto 
2020.« 

Predsednica Odbora za družbene dejavnosti 
Vesna Fabjan, l.r. 


